

ការសម្ភាសន៍របស់លោកយាយអុន ញ៉ែរ

ក៖ អ្នកដែលសម្ភាសន៍ រត្ន ស្រីភាព

ខ៖ អ្នកដែលគេត្រូវសម្ភាសន៍ អុន វណ្ណនី

ជីវប្រវត្តិសង្ខេបរបស់លោកយាយឈ្មោះ អុន ញ៉ែរ

គាត់ជាអ្នកដែលបានពិបាកណាស់ហើយគាត់នឹងមិនបានរៀនសូត្រនឹងគេតែគាត់នឹងបានតាំងចិត្តបានលម្អនៅពេលដែលគាត់នឹងបានចិញ្ចឹមកូនគាត់ហើយនឹងចៅគាត់នាក់ទៀតដែលគាត់មិនដែលនឹងបានសប្បាយនឹងគេទេតែសំរាប់គាត់នៅតែខំញញឹមដើម្បីកូនគាត់ហើយគាត់តាំងពីកូនមកដល់រាល់ថ្ងៃនឹងគាត់នឹងមិនដែលបានហូបអីដែលបានល្អដែលល្អឈ្នះថាមានសាច់អីដែលបានល្អដូចជាសាច់គោហើយនឹងសាច់មាន់អីនឹងគេទេហើយគាត់នៅតែខំព្រឹងនៅក្នុងជីវិតគាត់ទៀតមិនដែលនឹងបានឈប់មួយថ្ងៃណាឡើយនៅក្នុងជីវិតគាត់ដល់រាល់ថ្ងៃនឹង។

ក៖ ជាដំបូងខ្ញុំសូមជំរាបសួរខ្ញុំមានឈ្មោះ រត្ន ស្រីភាព

ខ្ញុំសូមបងអនុញ្ញាតិបងធ្វើការសម្ភាសន៍អំពីខ្សែជីវិតលោកយាយហើយក៏បានអរគុណលោកយាយសំរាប់អោយខ្ញុំនឹងបានពិសារខ្សែជីវិតរបស់លោកគាត់ហើយប្រវត្តិរបស់លោកយាយហើយខ្ញុំធ្វើឡើងដោយសាកលវិទ្យាល័យដែលមានឈ្មោះ B Y U

ដែលមានទីតាំងនៅសាហារដ្ឋអាមេរិចដើម្បីថែរក្សាជីវប្រវត្តិរបស់បងដើម្បីទុកអោយកូនចៅជំនាន់ក្រោយបានស្តាប់នឹងបានដឹងថាអ្នកជំនាន់ក្រោយបានដឹងថាអ្នកជំនាន់មុនមានការលំបាកអ្វីខ្លះនឹងជួបការលំបាកអ្វីខ្លះ។

ក៖ ហើយលោកយាយមានឈ្មោះអីដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះថាអុន ញ៉ែរ។

ក៖ ហើយលោកយាយមានឈ្មោះថាអុនញ៉ែរចឹងលោកយាយដែលមានឈ្មោះនឹងបានហៅខាងក្រៅទេ?

ខ៖ អត់ទេខ្ញុំមានឈ្មោះតែមួយនឹងខ្ញុំនឹងរាល់ថ្ងៃនឹង។

ក៖ ចឹងលោកយាយមានឈ្មោះថាលោកយាយអុនញ៉ែរចឹងលោកយាយហើយរាល់ថ្ងៃនឹងលោកយាយមានអាយុនឹងប៉ុន្មានដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានអាយុនឹង៦៤ឆ្នាំហើយខ្ញុំនឹងហើយរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយដែលបានចាំថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតរបស់ខ្លួនទេលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំមិនបានចាំទេចៅយាយជាកូនកំព្រាម៉ែហើយនឹងឪពុកនឹងតាំងពីយាយកាលនឹងបាននៅតូចចឹងកាលនឹង។

ក៏អូចាំលោកយាយ?

ខ្លះតាំងពីជំនាន់យាយកាលនឹងលុននលកាលនឹងម៉ែឪខ្ញុំកាលនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់តាំងពីខ្ញុំនឹងនៅតាំងពីតូចមកចឹងខ្ញុំនឹងបានដើរតែរស់នៅជាមួយនឹងគេទេខ្ញុំនឹង។

ក៏អូចឹងលោកយាយ?

ខ្លះហើយដល់នៅខ្ញុំកាលនឹងបានរស់នៅជាមួយគេនឹងតាំងពីជំនាន់ដែលគេកាលនឹងបានទំលាក់គ្រាប់បែកកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមានប្តីកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមានកូននឹងបាន២នាក់ដែលកាលនឹង។

ក៏អូចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងមានប្តីហើយថែមទាំងមានកូននឹងបានដល់ទៅកូន២ទៀតកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានប្តីខ្ញុំនឹងគេនឹងបានលែងខ្ញុំកាលនឹងគេនឹងក៏មានប្រពន្ធចុងចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបាននាំកូនខ្ញុំនឹងបានដើររកស៊ីពេញនឹងកាលនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានដើររកស៊ីនឹងជាមួយនឹងកូនលោកយាយកាលនឹងពេញនឹងលោកយាយ?

ខ្លះនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរជាមួយនឹងកូនខ្ញុំរសាត់គ្មានត្រើយទេកាលនឹងហ្នឹងខ្ញុំនឹងបានចេះតែដើរទៅកាលនឹងជាមួយនឹងកូនខ្ញុំនឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានទំលាក់គ្រាប់បែកកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរត់ទៅហើយបានដឹកដៃកូនខ្ញុំនឹងរត់ចូលក្នុងរណ្តៅកាលនឹងត្រង់សេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងជាមួយនឹងកូនខ្ញុំកាលនឹងបានអត់បាយហើយអត់មានទឹកកាលនឹងកូនអើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានវេតនាណាស់កាលនឹងខ្ញុំមិនបាននិយាយអស់ទេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបាននិយាយកាត់ទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអាណិតខ្លួនកាលនឹងខ្ញុំនឹងជាមេម៉ាយកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដើរកោះខ្យល់អោយគេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដើរបោកខោហើយនឹងអាវកាលនឹងអោយគេចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយបានស៊ីស្ងួតដក់ស្រូវកាលនឹងបានដើរដក់នឹងអោយគេទៀតមិនបានថាទំនេរទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកា

លនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានចិញ្ចឹមកូនខ្ញុំកាលនឹងអោយតែបានលុយចឹងកាលនឹងហើយកូនខ្ញុំនឹងទំ
ងអស់នឹងមានកននឹងដល់ទៅ៣មាក់កាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានចិញ្ចឹមកូនខ្ញុំនឹងហើយកូនខ្ញុំ
នឹងមាន៣នាក់នឹងហើយប្រុស២ហើយមានតែស្រីនឹងតែ១នឹងទេកាលនឹងហើយកាលនឹង
ប្តីខ្ញុំនឹងវាបានមានប្រពន្ធចុងចឹងទៅកាលនឹងវានឹងបានរត់ចោលខ្ញុំចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹង
ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដាច់ប្តីខ្ញុំនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងមានកូនដែលចឹងកាលនឹងតែខ្ញុំនឹងមិន
បានដឹងថាខ្ញុំនឹងមានកូនក្នុងពោះទេកាលនឹងហើយកាលនឹងប្តីខ្ញុំនឹងគេបានទៅបាត់ចឹងទៅ
កាលនឹងហើយពេលនឹងគេនឹងបានទំលាក់គ្រាប់បែកទៀតកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹង
បានបែកកូនខ្ញុំកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរត់ចូលត្រង់សេកាលនឹងហើយកាលនឹងកូនខ្ញុំនឹង
វាបាននៅតូចចឹងកាលនឹងហើយកូនខ្ញុំនឹងបានខ្លាចចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានខ្ទប់មាត់កូនខ្ញុំចិ
ងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានអោយកូនខ្លឹងបានយំចឹងកាលនឹងខ្លាចគេនឹងបាន
អោយខ្ញុំនឹងកូនខ្ញុំនឹងបានចេញពីត្រង់សេកាលនឹងខ្ញុំនឹងថាពិបាកណាស់ខ្ញុំនឹងហើយកាល
នឹងខ្ញុំនឹងបានមុតប្រលាហើយកាលនឹងស្និតតែប្រលាចាញកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹង
បានរស់នៅបឹងរៀបក្រោមនៅខេត្តកំពុងធំកាលនឹងខ្ញុំនឹងណា ។

ក៏ចាំចឹងលោកយាយកាលនឹងបានរស់នៅខេត្តកំពុងធំកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅនឹងកាលនឹង ។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានថារស់នៅជាមួយនឹងគេនឹងគឺនៅជំនាន់លុននលនឹង
កាលនឹងហើយក្រោមមកលោកយាយកាលនឹងបានមានប្តីនឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយបា
នឈប់រស់នៅជាមួយនឹងគេ?

ខ្លះនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានឈប់រស់នៅជាមួយនឹងគេហើយចាប់តាំងពីពេលដែលខ្ញុំនិ
ងបានមានប្តីមកចឹងខ្ញុំនឹងបានឈប់រស់នៅជាមួយនឹងគេហើយកាលនឹង ។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងប្តីហើយនឹងប្រពន្ធខ្លួនឯងចឹងកាលនឹង
លោកយាយ?

ខ្លះចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានការទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានស្រលាញ់គ្នានឹងឯងកាលនឹង ។

ក៏ច ងកាលនឹងលោកយាយមិនបានរៀបការទេកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះអត់ទេកាលនឹងហើយយ៉ាងខ្ញុំនឹងគ្មានម្តាយហើយនឹងខ្ញុំពុកខ្ញុំផងកាលនឹងហើយមិនបាន
មានអ្នកណាដែលបានចេញមុខមករៀបអោយខ្ញុំផងកាលនឹងហើយចឹងទៅខ្ញុំនឹងក៏បានស្រ

លាញ់គ្នាកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមានកូនខ្ញុំនឹងដល់ទៅ៣នាក់កាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយក្រោមមកខ្ញុំ
គាត់នឹងបានមានប្រពន្ធចុងកាលនឹងបានទៅបាត់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងកាលនឹងចឹងហើយ
បានខ្ញុំនឹងបានវេតនាចឹងកូនអើយហើយខ្ញុំនឹងមិនបាបមានផ្ទះសំបែងនឹងគេទេខ្ញុំនឹងហើយ
រាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំមិនដែលនឹងបានកាន់លុយនឹងបាន១លាននឹងគេទេខ្ញុំនឹងណាហើយខ្លួននឹងមិ
នដែលបានស្គាល់លុយនឹងបាន១លាននឹងគេទេកាលនឹងអស់ហើយខ្ញុំនឹងបានតែ៣ម៉ឺងនិ
ងខ្ញុំនឹងចឹងថ្ងៃណាដែលគេនឹងបានអាណិតកាលនឹងណានឹងគេនឹងបានអោយខ្ញុំនឹងបាន១
៥០០០ចឹងទៅនឹងទៅបោកខោហើយនឹងអារគេណាកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើនឹងអស់ហើ
យខ្ញុំនឹងដើរកោខ្យល់ហើយនឹងសួរស្រូវនឹងអោយគេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយរកបានមកចឹង
កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានទុកអោយកូនខ្ញុំនឹងបានហូនចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចិញ្ចឹមកូ
នខ្ញុំនឹងបានដល់កូនខ្ញុំនឹងបានធំចឹងរាល់ថ្ងៃនឹងហើយកូនខ្ញុំនឹងឥឡូវនឹងវាមានប្តីហើយនឹង
មានប្រពន្ធអស់ហើយកូនខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចិញ្ចឹមចៅខ្ញុំនឹងបានមួយដែលរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុ
នឹងហើយចៅខ្ញុំនឹងបានអត់ម៉ែហើយនឹងបានអត់ឪ។

ក៏ចឹងលោកយាយកាលនឹងបានដាក់ជំនាន់លុននលមកចឹងកាលនឹងបានចូលជំនាន់អាព
តនឹងកាលនឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងលោកយាយជំនាន់អាពតនឹងកាលនឹងលោកយា
យបានត្រូវគេនឹងបានគៀលលោកយាយកាលនឹងទៅដល់ណាខ្លះកាលនឹងលោកយាយហា
យកាលនឹងលោកយាយបានទៅរស់នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំងកាលនឹងលោកយាយហើយកាលនិ
ងលោកយាយនឹងបានរកស៊ីផងហើយកាលនឹងលោកយាយបានធ្វើកាលនឹងអោយគេផង
ចឹងកាលនឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងដល់ជំនាន់អាពតនឹងកាលនឹងតើលោកយាយត្រួច
បានគេកាលនឹងបានគៀលលោកយាយកាលនឹងបានទៅដល់ណាទេលោកយាយ?

ខ្លះកាលនឹងគេមិនបានអោយខ្ញុំនឹងបានទៅណាទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយគឺនឹងមិនបានគៀ
លខ្ញុំនឹងបានទៅណាទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅស្រុកបារាយកាលនឹងនៅខេ
ត្តកំពង់ធំនឹងតែម្តងនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានប្រជាជនចាស់កាលនឹងបានគេនឹងមិនបានអោយលោ
កយាយកាលនឹងបានទៅណាចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះនឹងហើយកាលនឹងគេមិនបានអោយខ្ញុំនឹងបានទៅណាទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិន
បានត្រូវគេនឹងបានគៀលទេកាលនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងមានប្រវត្តិខ្ញុំកាលនឹងបានល្អចឹងកាល
នឹងខ្ញុំនឹងហើយបើអ្នកណាកាលនឹងទើបនឹងបានចូលមករស់នៅនឹងថ្មីកាលនឹងត្រូវបានគេ
នឹងគៀលទៅហើយកាលនឹងហើយស្រួយមិនបានស្រួយគេនឹងបានយកយើងនឹងបានយក

ទៅវិញពេលកាលនឹងហើយអ្នកមណាដែលមិនបានគៀលទៅនឹងយើងនឹងមានប្រវត្តិល្អហើយបានមិនបានទៅនឹងគេកាលនឹងហើយអ្នកខ្លះគរនឹងបានចឹងថាអ្នកណាកាលនឹងបានធ្វើកាលចឹងកាលនឹងបានគេនឹងបានគៀលទៅកាលនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជំនាន់ខ្មែរក្រហមកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននាំកូនចៅខ្ញុំកាលនឹងមករស់នៅស្រុកគេកាលនឹងគ្មានគេហើយគ្មានកោះទេមករស់នៅនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅកំពុងឆ្នាំងកាលនឹងហើយសំរាប់យាយបានមករស់នៅនឹង២០ហើយ។

ក៏ចាំចងកាលនឹងលោកយាយមានស្រុកកំណើតនឹងអ្នកដែលបានរស់នៅកំពុងឆ្នាំងកាលនឹង?

ខ្លះស្រុកកមណើតយាយនៅព្រៃច្រលោត។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានរស់នៅខេត្តកំពុងឆ្នាំងនឹងដែលកាលនឹង?

ខ្លះអត់ទេនៅខេត្តកំពុងធំនឹងកាលនឹង។

ក៏ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅខេត្តកំពុងឆ្នាំងចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅតាំងពីដាក់អាពាហ៍កាលនឹងបានជាលោកយាយនឹងបានមករស់នៅក៏នឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះកាលនឹងយើងនឹងបានដាក់អាពាហ៍កាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានឆ្នាំណាទេកាលនឹងខ្ញុំនឹង៧០ប៉ុន្មានទេខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានភ្លេចហើយខ្ញុំនឹង។

ក៏ហើយខ្ញុំកាលនឹងលោកយាយនឹងបានមករស់នៅជំនាន់អាពាហ៍កាលនឹងចីលោកយាយនឹងបានរស់នៅខេត្តស្តីចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននៅជំនាន់អាពាហ៍កាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរត់មកចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅត្រង់ព្រៃហើយខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅព្រៃកែមកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅកាលនឹងតាំងពីខ្ញុំនឹងបានធ្វើកាលជាមួយនឹងថៅកែខ្ញុំកាលនឹងដែលគាត់នឹងបានរស់នៅនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានធ្វើព្រៃក៏នឹងកាលនឹងដល់ពេលចឹងទៅកាលនឹងគេនឹងបានមកហៅខ្ញុំថាយាយអើយៗឡាននឹងមកយកហើយតាំងពីនឹងមកខ្ញុំនឹងក៏បានលែងទៅស្រុកខ្ញុំនឹងទៅ។

ក៏ចងតាំងពីពេលនឹងមកលោកយាយរស់នៅកំពុងឆ្នាំងនឹងរហូតកាលនឹងលោកយាយ

ខ្លះចឹងតាំងពីនឹងមកខ្ញុំនឹងបានរស់នៅនឹងរហូតចឹងមកខ្ញុំនឹងហើយយ៉ាងទៀតខ្ញុំរស់នៅស្រុក
កន្លែងខ្ញុំនឹងមិនបានមានគេហើយនឹងកោះនឹងគេទេកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយមិនបានមករស់នៅនឹងស្រុកវិញទេកាលនឹងហើយយ៉ាងទៀតលោកយាយ
នឹងមិនបានមានគេនឹងគេទៀតចឹងលោកយាយសំរាប់មករស់នៅនឹងតែម្តងនឹងទៅកាល
នឹងលោកយាយ?

ខ្លះនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដាច់ចិត្តនឹងបានមករស់នៅស្រុកគេនឹងតែម្តងនឹងទៅហើយខ្ញុំនឹងបាន
ចេះតែរកស៊ីចឹងទៅតាំងពីពេលខ្ញុំនឹងបានរស់នៅតាំងពីតូចមកចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយ
តាំងពីមិនបានទាន់កូនខ្ញុំនឹងបានលែងបៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយរហូតដល់កូនខ្ញុំនឹងបានមាន
ប្តីហើយនឹងមានប្រពន្ធចឹងអស់ទៅណាកាលនឹងហើយដល់ខ្ញុំនឹងបានមានចៅខ្ញុំនឹងដល់
ទៅ៥ហើយរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយដែលបានមានប្តីទៀតទេរាល់ថ្ងៃនឹងលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំមិនបានមានប្តីទៀតទេខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនបានមានប្តីទេខ្ញុំនឹងមិនបានចង់មានទៀត
ទេខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយនឹងបានមេម៉ាយរហូតតាំងពីនឹងមកចឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងហើយ។

ក៏ចឹងលោកយាយមិនបានចាំថ្ងៃហើយនឹងខែលោកយាយទេដូចជាឆ្នាំជូនហើយនឹងឆ្នាំហើយ
នឹងឆ្នាំថោះចឹងលោកយាយដែលបានចាំទេលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំនឹងបានឆ្នាំរោលខ្ញុំនឹង។

ក៏ចាំចងលោកយាយបានកើតឆ្នាំរោលចឹងលោកយាយចឹងលោកយាយមិនបានចាំខែណា
ហើយនឹងឆ្នាំណាទេលោកយាយ?

ខ្លះចាំ!

ក៏ចឹងលោកយាយចៅសុំសួរលោកយាយទិចណាលោកយាយចឹងលោកយាយបានប្រាប់
ខ្ញុំហើយថាលោកយាយជាអ្នកដែលនាមរស់នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំងចឹងកាលនឹងលោកយាយបន្ត
មកលោកយាយបានមករស់នៅខេត្តកំពង់ធំនឹងចឹងលោកយាយបានមកតស់នៅកំពង់ឆ្នាំង
ចឹងលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ចាំនឹងហើយ!

ក៖ចឹងលោកយាយដែលមានបងប្អូនបង្កើតលោកយាយនឹងប៉ុន្មាននាក់ដែលលោកយាយ?

ខ៖បងប្អូនខ្ញុំនឹងមានតែ២នាក់ទេខ្ញុំនឹងហើយនាក់នឹងបានព្រៀងក្រលាភ្លើងហើយខ្ញុំនឹងក៏មេម៉ាយហើយប្អូនខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងមេម៉ាយដែលចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងប្អូនលោកយាយកាលនឹងគាត់បានព្រៀងក្រលាភ្លើងចឹងកាលនឹងលោកយាយជាមូលហេតុអីលោកយាយបានចឹងកាលនឹង?

ខ៖កាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងបានកើតកូនចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានទៅយកមនុស្សភ្នែក៤កាលនឹង។

ក៖យកអីគេលោកយាយខ្ញុំមិនបានដឹង?

ខ៖គេនឹងបានទៅយកមនុស្សណាដែលមានភ្នែក៤កាលនឹងលោកយាយអ្នកដែលមានកូននឹងដំបូងកាលនឹងដែលគេនឹងបានយកចឹងកាលនឹង។

ក៖ចាំៗ

ខ៖ដល់ចឹងទៅកាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងបានកើតរួចចឹងទៅកាលនឹងប្រកាត់ចឹងទៅកាលនឹងហើយប្អូនខ្ញុំនឹងបានព្រៀងអោយក្រលាភ្លើងចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងបានមើលហើយគេអត់ជាទេកាលនឹង។

ក៖ចឹងកាលនឹងគេនឹងបានហៅថាព្រៀងក្រលាភ្លើងនឹងបានចូលចឹងលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ហើយចេះតែបានបោកកូនចឹងកាលនឹងហើយវ៉ៃកូនចឹងហើយដល់កាលណាដែលបានបំពេញកាលនឹងអោយក្រលាភ្លើងចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានខ្លាចដេលនឹងកាលនឹង។

ក៖អីចឹងកាលនឹងគេនឹងបានខ្លាចពេញភូមិចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖នឹងហើយគេនឹងបានខ្លាចនឹងហើយកាលនឹង។

ក៖ចឹងកាលនឹងដែលលោកយាយបានប្រាប្រើខ្ញុំថាលោកយាយនឹងមានកូននឹងដល់ទៅ៣នាក់ចឹងលោកយាយគាត់នឹងជាកូនលោកយាយបង្កើតតែបន្តលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានកូនខ្ញុំនឹងតែ២នាក់ទេតែកូនប្អូនខ្ញុំនឹងមាន១ទៀតចឹងមកហើយប្អូនខ្ញុំនឹងបាន
ឈឺចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានយកកូនប្អូនខ្ញុំនឹងបានមកចិញ្ចឹមថែម១ទៀតចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង ។

ក៖ ចឹងលោកយាយដែលបានប្រាប់ខ្ញុំថាលោកយាយមានបងប្អូនរបស់លោកយាយនឹងតើ
លោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំអំពីឈ្មោះប្អូនលោកយាយបានទេ?

ខ៖ ប្អូនខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះថាអុន ពៅ ។

ក៖ ចឹងប្អូនលោកយាយនឹងមានឈ្មោះថាអុន

ពៅចឹងលោកយាយចឹងលោកយាយដែលបានចាំថាលោកយាយកាលដែលបានរស់នៅពី
ក្មេងដែលបានចាំសាច់រឿងអីគេខ្លះចឹងលោកយាយ?

ខ៖ ២នាក់បងប្អូនខ្ញុំនឹងមានគ្មានសាច់រឿងអីទេកាលនឹងតែខ្ញុំនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងកាលវេនាណាស់
កាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំដែលពិបាកមិចប្អូនខ្ញុំនឹងបានពិបាកចឹងខ្ញុំនឹងណា ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានចាំថាកាលដែលលោកយាយកាលនឹងបានដើរស៊ីស្នូ
តអោយគេនឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយបាននាំបងប្អូនលោកយាយកាលនឹងធ្វើអីគេខ្លះទេ
កាលនឹង?

ខ៖ នឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរស៊ីស្នូគេចឹងកាលនឹងបានចាំខ្ញុំនឹងមានកាលពិបាកកា
លនឹងម៉ាស្តអុំដែលបាននៅក្មេងមករស់នៅគេនៅពេញរៀកនៅផ្សារថ្មីកាលនឹងហើយគេ
កាលនឹងបានណ្តាំដែលតែខ្ញុំនឹងមិនបានដើររកផ្ទះគេកាលនឹងមិនបានស្គាល់ចឹងកាលនឹងខ្ញុំ
នឹងហើយគេនឹងបានអោយខោអាវហើយនឹងគេបានអោយលុយចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹង
បានវេងចឹងមិនបានរកផ្ទះគេនឹងបានឃើញទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមូ
យនឹងគេកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានទាន់គ្រប់ការណាខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹង
គេរហូតហើយខ្ញុំនឹងក៏បានមករស់នៅនឹងគេរហូតចឹងដីលមកកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងប្អូ
នខ្ញុំនឹងបានបែកគ្នាចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង ។

ក៖ អូចឹងកាលនឹងលោកយាយបានមករស់នៅជាមួយនឹងគេនឹងលោកយាយបានបែកពីគ្នា
ចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ ចាំនឹងហើយមិនបានរស់នៅជុំគ្នានឹងទេកាលនឹងខ្ញុំនឹង?

ខ៖ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងអត់ម៉ែហើយនឹងឪកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើររស់នៅជាមួយនឹងគេកាលនឹងខ្ញុំនឹងចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានរស់នៅជាមួយនឹងអ្នកក្រទេខ្ញុំនឹងបានរស់នៅផ្ទះគេនឹងកាលនឹងស្ថិតតែអ្នកមាន។

ក៖ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានរស់នៅជាមួយនឹងគេនឹងលោកយាយស៊ីស្នូននឹងអោយគេចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖នឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងគេនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានស៊ីស្នូនចឹងកាលនឹង២នាក់បងប្អូនខ្ញុំនឹងកាលនឹង។

ក៖ចឹងលោកយាយកាលនឹងគេនឹងបានអោយលុយលោកយាយកាលនឹងក្នុងមួយខែកាលនឹងបានប៉ុន្មានដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖បើកាលនឹងបើខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជំនាន់នឹងមិនបានដឹងប៉ុន្មានទេកាលនឹងបើខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជំនាន់នឹងគេនឹងបានចោល១កាតហើយនឹង២កាតនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងគេបានអោយខ្ញុំនឹងបានតែ៥កាតទេកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖អូចឹកកាលនឹងលោកយាយដែលបានរស់នៅជាមួយនឹងគេកាលនឹងបានតែ៥កាតទេកាលនឹងលោកយាយចុះសំរាប់ប្អូនលោកយាយកាលនឹងតើបានរស់នៅណាដែលលោកយាយរាល់ថ្ងៃនឹងលោកយាយ?

ខ៖ប្អូនខ្ញុំនឹងបានរស់នៅខេត្តស្ទឹងរាល់ថ្ងៃនឹង។

ក៖ចាំចឹងប្អូនលោកយាយតើគាត់នឹងបានរស់នៅខេត្តកំពុងស្ទឹងតើគាត់រាល់ថ្ងៃនឹងតើប្អូនលោកយាយតើគាត់នឹងបានជាប្អូននៅលោកយាយ?

ខ៖ប្អូនខ្ញុំនឹងមិនបានទាន់ជាទេរាល់ថ្ងៃនឹងណាប្អូនខ្ញុំនឹងមិនបានជាទេនៅចឹងរហូតនឹងតែម្តង។

ក៖ចឹងប្អូនលោកយាយគាត់នឹងមិនបានទាន់ជាទេចឹងប្អូនលោកយាយនឹងគាត់នឹងបាននៅរស់នៅមួយ

៖អ្នកណាដែលលោកយាយហើយលោកយាយតើគាត់នៅនឹងតើអ្នកណាមើលគាត់ទៅនៅនឹង?

ខ៖ ខ្ញុំបានធ្វើកូនវានឹងដែលបានរស់នៅជាមួយនឹងខ្ញុំហើយខ្ញុំនឹងបានអោយកូនវានឹងបានមើលទៅកាលនឹងហើយកូននឹងបានដើរតាមម៉ែវារាល់ថ្ងៃនឹងកាលនឹងរាល់ថ្ងៃនឹងកូននឹងបានអូដៃម៉ែវានឹងរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំកាលនឹងបានទៅមើលវានឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានទៅមើលវាបានតែមួយថ្ងៃនឹងកាលនឹងចងខ្ញុំនឹងបានមកវិញហើយ។

ក៖ ចឹងលោកយាយចឹងលោកយាយមកនឹងបាតែមួយថ្ងៃទេលោកយាយនឹងទៅវិញហើយលោកយាយ?

ខ៖ ចឹងនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានមកលេងប្អូនខ្ញុំនឹងបានតែមួយថ្ងៃនឹងតែអ្នកជិតខាងខ្ញុំនឹងបានអោយខ្ញុំនឹងបាន

តែខ្ញុំនឹងបានបានមកនឹង៣ថ្ងៃហើយដែលខ្ញុំនឹងបានមកនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានអោយខោវហើយនឹងអាវហើយនឹងអាវុងអោយប្អូនខ្ញុំនឹងរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចាំចឹងតើលោកយាយដែលបានចាំឈ្មោះលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយទេលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងបានចាំតើខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចឹងតើលោកយាយហើយនឹងលោកគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំនឹងបានទេលោកយាយ?

ខ៖ ម៉ែខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះថាយាយសូបលោកឪពុកខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះថាតាហូល។

ក៖ ចឹងលោកយាយឪពុកលោកយាយគាត់នឹងមានឈ្មោះថាតាហូលចឹងលោកយាយដែលបានចាំថាកាលនឹងដែលលោកយាយកាលនឹងបានរស់នៅពីក្មេងនឹងតើលោកយាយដែលបានចាំថាកាលនឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយកាលនឹងគាត់នឹងបានរកអីកាលនឹងមិនចិញ្ចឹមលោកាយហាលយនឹងប្អូនលោកយាយទេកាលនឹង?

ខ៖ កាលនឹងលោកឪពុកនឹងគាត់មិនបានរកអីទេមានតែរកត្រីនឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំចងកាលនឹងគាត់មិនមិនបានទាន់ស្លាប់នឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ នឹងហើយកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានរកត្រីនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងអ្នកម្តាយលោកយាយនឹងកាលនឹងគាត់នឹង
បានរកត្រីដែលកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងហើយកាលនឹងម៉ែខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងបានរកត្រីដែលកាលនឹង។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងតើគាត់នឹងមិនបានធ្វើស្រែនឹងចំការកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះអត់ទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានមានដីចំការនឹងគេទេកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងមានន័យថាលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយកាលនឹងគាត់នឹង
បានរស់នៅមិចទៅលោកយាយបើកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានមានដីនៅនឹងគេទេកាលនឹង
?

ខ្លះនាងអើយនាងកាលនឹងលោកឪពុកនឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានអោយប្អូនគាត់នៅដែលចឹង
កាលនឹងហើយគាត់នឹងមិនបានដឹងថាគាត់នឹងត្រូវបងប្អូនគាត់នឹងបានយកចឹងកាលនឹង
បងប្អូននឹងបានយកទាំងអស់ពីឪពុកកាលនឹង?

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងជាមូលហេតុដែលបងប្អូនគាត់នឹងបានយកដីនឹងចឹងកាលនឹងមិចទៅ
លោកយាយសំរាប់ក្រុមគ្រួសារលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះកាលនឹងបងប្អូនគាត់នឹងបានយកដីគាត់នឹងកាលនឹងហើយគេនឹងបានធ្វើអីមិនយកដីពី
ឪពុកខ្ញុំកាលនឹងហើយកាលនឹងមិចខ្ញុំនឹងកាលនឹងក៏គាត់នឹងមិនចង់បានដែលកាលនឹង។

ក៏ចាំ!

ខ្លះនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំម្តាយខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានរស់នៅរៀងក្រោមកាលនឹងហើយ
ដីខ្ញុំកាលនឹងមានដេលតែនៅស្រុកចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងយើងនឹងបាននៅរក
ត្រីកាលនឹងនៅរៀលក្រោមចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើផ្ទះកាលនឹងបាន
នៅរៀលក្រោមនឹងកាលនឹង។១១៖២៧

ក៏:

ចាំចឹងជាមូលហេតុដែលគេនឹងយកដីលោកយាយកាលនឹងបានចឹងលោកយាយអស់ចឹង
ទៅចឹងលោកយាយដែលមានបានចាំថាពួកទាំងពីរនាក់នឹងជាមនុស្សបែកណាដែលលោក
យាយ?

ខ្លះ ខ្ញុំនឹងមែន។

ក៖

លោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយនឹងណាហើយតើពួកគាត់នឹងជាមនុស្ស
បែកណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ កាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់នឹងកាលនឹងក្រដែលនឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំការនឹងគាត់នឹងបានក្រដែលចឹងលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានក្រដែលនឹងកាលនឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានដើរស៊ីឈ្នួលគេ
ដូចដែលយើងនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងគាត់នឹងកាចទេកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖

អត់ទេគាត់កាលនឹងគាត់នឹងស្លូតទេលោកឪពុកខ្ញុំហើយនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់ស្លូត
ទេ។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយនឹងគាត់នឹងស្លូតចឹងលោកយាយ?

ខ៖ ចាំម្តាយខ្ញុំនឹងក៏គាត់ស្លូតហើយឪពុកខ្ញុំក៏គាត់ស្លូតដែលនឹង។

ក៖

ចាំចឹងលោកយាយមានដែលចាំឈ្មោះលោកយាយហើយនឹងលោកតាលោកយាយទេកា
លនឹង?

ខ៖

អត់ទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានកើតទាន់គាត់ទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងចឹងខ្ញុំនឹងមិនបានស្គាល់លោក
តាហើយនឹងលោកយាយទេកាលនឹងខ្ញុំ។

ក៖

ចាំចឹងអត់អីទេលោកយាយហើយចឹងចៅសុំសួរលោកយាយតែបន្តិចទេថាលោកយាយតើ
លោកយាយបានរស់នៅក្នុងខេត្តកំពង់ឆ្នាំងនឹងកាលនឹងលោកយាយបានមករស់នៅនឹងយូរ
ហើយលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងតាំងពីជំនាន់នឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយកាលនឹងលោក
យាយតែសំរាប់លោកយាយដែលរស់នៅក្នុងខេត្តកំពង់ស្ពឺនឹងនៅជិត២០ឆ្នាំហើយចឹងលោ
កយាយមានដែលមានបងប្អូនសាច់ញាតិណាដែលគេបានទៅរស់នៅក្រៅប្រទេសទេលោ
កយាយ?

ខ៖អត់ទេនាងអើយ។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយបងប្អូនលោកយាយដូចជាថៃហើយនឹងរៀនណាមទេលោកយាយ?

ខ៖អត់ទេខ្ញុំនឹងអត់មានទេបងប្អូនខ្ញុំនឹងមិនបានមានទេ។

ក៖ហើយសំរាប់ទាក់ទងនឹងប្តីលោកយាយតើប្តីលោកយាយនឹងតែគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលលោកយាយ?

ខ៖អូទៅនិយាយអីនឹងរៀងប្តីនឹង។

ក៖ចាំលោកយាយខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ដឹងឈ្មោះប្តីលោកយាយថាកាលនឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលចឹងលោកយាយ?

ខ៖អូឈ្មោះទុយ។

ក៖ចឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះថាទុយចឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំ

ក៖ចឹងប្តីលោកយាយកាលនឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះនឹងពេញត្រកូលតែម្តងលោកយាយ?

ខ៖មានឈ្មោះថាប្រាក់ទុយ។

ក៖ចាំចឹងប្តីលោកយាយនឹងមានឈ្មោះថាប្រាក់ទុយចឹងលោកយាយ

ចឹងកាលនឹងលោកយាយមិន

បានរៀបការទេកាលនឹងគឺលោកយាយកាលនឹងបានស្រលាញ់គ្នានឹងតែម្តងនឹងលោកយាយកាលនឹងហើយក៏មកបានមានចាស់ទុំណាដែលបានមករៀបអោយលោកយាយដែលចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖អត់មានទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានស្រលាញ់គ្នានឹងតែម្តងនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ចឹងកាលនឹងជាមូលហេតុអីកាលនឹងបានជាលោកយាយនឹងបានទៅស្គាល់នឹងប្តីលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅជាមួយនឹងគេទេកាលនឹងហើយដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានបុណ្យទានម្តងៗនឹងខ្ញុំនឹងបានទៅលេងស្រុកខ្ញុំចឹងកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានឃើញខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានស្រលាញ់ខ្ញុំនឹងតែម្តងទៅតែកាលនឹងខ្ញុំមិនបានដឹងទេកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានអោយគេនឹងមកប្រាប់ខ្ញុំចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងក៏បានព្រមស្រលាញ់គាត់នឹងតែម្តងទៅណាកាលនឹង។

ក៖ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានទេលេងពេលបុណ្យនឹងលោកយាយបានទៅឃើញគាត់ចឹងកាលនឹងលោកយាយចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានទៅលើបងប្អូនលោកយាយកាលនឹងដែលបានដើរលេងតាំងពីសង្គមមកចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំនឹងហើយចឹងកាលនឹងប្តីខ្ញុំនឹងគាត់បានស្រលាញ់ខ្ញុំចឹងកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានហៅខ្ញុំថាកាលនឹងគេនឹងបានហៅមិត្តចឹងកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានហៅខ្ញុំថាមិត្តៗញ្ជុំស្រលាញ់ខ្ញុំទៅខ្ញុំនឹងបានយកមិត្តនឹងធ្វើជាប្រពន្ធខ្ញុំនឹងជាអាគត់ចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបាននិយាយចឹងបានខ្ញុំនឹងព្រមយកចឹងកាលនឹងចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននិយាយជាមួយនឹងគាត់

ថាពូអើយខ្ញុំមិនបានហានយកពូងឯទេខ្ញុំនឹងមិនបានមានម៉ែហើយនឹងឪពុកខ្ញុំទេហើយខ្ញុំនឹងបានខ្លាចពូងឯនឹងយកខ្ញុំនឹងទៅធ្វើបាក់ចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននិយាយចឹងទៅកាត់គាត់ចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានព្រមទៅហើយដល់ពេលនឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមានកូនខ្ញុំកាលនឹងមួយដំបឹងគេនឹងកាលនឹងតែគាត់នឹងបានរត់ចោលខ្ញុំចឹងកាលនឹង។
ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបាននិយាយចឹងដែលនឹងកាលនឹងហើយលោកយាយនឹងបានមិចដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖គាត់នឹងបានប្រាប់ខ្ញុំថាមិនអីទេៗចឹងកាលនឹងហើយដល់ខ្ញុំនឹងបានកូននឹងដល់៣នាក់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងក៏បានបែកគ្នាចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង ។

ក៏ចឹងកាលនឹងជាមុលហេតុអីដែលកាលនឹងដែលលោកយាយនឹងបានត្រូវបានបែកគ្នានឹងជាមួយនឹងលោកតាចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖កាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននឹងចេះមើលភ្នែកជិញ្ញកាលនឹងហើយយ៉ាងទៀតខ្ញុំនឹងមិនបានចេះជិះកង់ចឹងកាលនឹង។

ក៏អូចឹងមានន័យថាលោកយាយកាលនឹងគ្រាប់តែលោកយាយកាលនឹងមិនបានចេះរឿងជិះកង់នឹងដែលគាត់នឹងបានមិនបានព្រមយកលោកយាយកាលនឹងហើយគេបានថាអោយលោកយាយនឹងបានមិនបានចេះរកស៊ីចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖នឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានថាអោយខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងប្តីខ្ញុំនឹងកាលនឹងបានទិញត្រីចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានល្ងង់ចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនបានចេះមើលជិញ្ញចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមិនបានចេះចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានសុំគេនឹងលេងហើយសំរាប់ប្តីខ្ញុំនឹងគេនឹងមិនបានលេងខ្ញុំទេកាលនឹងតើខ្ញុំនឹងបានលេងគេចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានដឹងថាលោកយាយមិនបានចេះមើលជិញ្ញចឹងចឹងលោកយាយបានសុំប្តីលោកយាយកាលនឹងបានលេងចឹងទៅលោកយាយ?

ខ៖ថានឹងហើយដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបាននិយាយថាពូងឯលឹងខ្ញុំទៅហើយពូងឯនឹងទៅរកគេនឹងទៀតទៅហើយខ្ញុំនឹងមិនបានចេះអីទេចឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនបានចេះមើលភ្នែកជិញ្ញចឹងកាលនឹង។

ក៏អូចឹងលោកយាយនឹងពិបាកណាស់ហើយសូប្បីតែបង់នឹងក៏មិនបានចេះជិះផងនឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖កង់នឹងក៏ខ្ញុំនឹងមិនបានចេះជិះដែលកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានល្ងង់ណាស់ខ្ញុំនឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានលែងគ្នាចឹងទៅកាលនឹងមកណា។

ក៏នៅពេលដែលលោកយាយកាលនឹងបានយកគាត់នឹងចឹងកាលនឹងតើលោកយាយមានជីវិតនឹងបែកណាដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖កាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានយកគាត់នឹងកាលនឹងគេបានអោយខ្ញុំនឹងបានលក់ត្រីចឹងកាលនឹងតែខ្ញុំនឹងមិនបានចេះមើលជិញ្ញចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងល្ងង់ណាស់ខ្ញុំនឹង។

ក៏ហើយសំរាប់ប្តីលោកយាយកាលនឹងតើគាត់នឹងជាមនុស្សបែកណាដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះគេនឹងជាមនុស្សដែលបានត្រឹមត្រូវហើយគេនឹងឆ្លាត។

ក៏ហើយសំរាប់ឪពុកហើយនឹងម្តាយគាត់កាលនឹងបានយល់ព្រមអោយលោកយាយកាលនឹងបានស្រលាញ់គ្នាដែលតើលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះអត់ទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងក៏កំព្រាហើយប្តីខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងបានកំព្រាដែល។

ក៏អូចឹងលោកយាយចឹងលោកយាយក៏កំព្រាហើយប្តីរបស់លោកយាយកាលនឹងក៏គាត់នឹងបានកំព្រាដែលចឹងកាលនឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងដែលលោកយាយកាលនឹងមិនបានរៀបការនឹងដោយសារតែកាលនឹងលោកយាយហើយនឹងប្តីលោកយាយក៏គាត់នឹងមិនបានមានឪពុកហើយនឹងម្តាយហើយនឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយហើយសន្សំកាលនឹងលោកយាយមានជីវភាពកាលនឹងក្រទៀតចឹងបានជាលោកយាយមិនបានការចឹងកាលនឹងហើយលោកយាយបានព្រមស្រលាញ់គ្នានឹងតែម្តងទៅចឹងកាលនឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងដែលលោកយាយកាលនៅពីតូចមកចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានចេះសេរអក្សខ្មែរបានទេលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំនឹងមិនបានចេះទេទៅអើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងតែម៉ារតិចនឹងក៏ខ្ញុំនឹងមិនបានចេះផងតែលេងមួយនឹងក៏ខ្ញុំកាលនឹងមិនបានចេះផងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយតែសាញ់ញ៉ើនឹងក៏ខ្ញុំនឹងមិនបានចេះផងនឹងខ្ញុំនឹងខ្ញុំនឹងល្ងង់តែម្តងនឹងខ្ញុំនឹងហើយបានជាខ្ញុំនឹងខំបានធ្វើបុណ្យ១០០ក៏ដោយ ២០០ក៏ដោយអោយតែខ្ញុំនឹងបានចេះដឹងនឹងគេដែលចឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានស្គាល់តែមាននឹងគេចឹងខ្ញុំនឹងហើយកុំអោយខ្ញុំនឹងបានដូចជាតិនេះទៀតហើយកុំអោយខ្ញុំនឹងបានល្ងង់ដូចជាតិនេះទៀតចឹងខ្ញុំ។

ក៏ចាំលោកយាយបើលោកយាយមិនបានឆ្លាតចឹងតើលោកយាយអាចនឹងបានចិញ្ចឹមកូនលោកយាយនឹងបានរស់ដល់រាល់ថ្ងៃនឹងបានដែលលោកយាយហើយថែមទាំងមានទៅទៀតចឹងដែលលោកយាយតែគ្រាន់តែលោកយាយមិនបានចេះប្រើអក្សមកប្រើនឹងគេចឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំ

ក៏ចឹងលោកយាយដែលបានតែប្រើតែកម្លាំងបាយហើយនឹងប៊ិនដើរធ្វើការអោយគេនឹងបានតែបន្តិចបន្តួចនឹងចឹងលោកយាយដើម្បីចិញ្ចឹមលោកយាយចឹងហើយមួយនឹងមិនបានមានអីទេលោកយាយហើយដោយសារតែមានមនុស្សរបរយលាននាក់កាលនឹងដែលបានដាច់ពីនាន់អាពាហ៍កាលនឹងមិនបានរៀននឹងវាច្រើនមិនមែនតែលោកយាយម្នាក់តើលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរអូរអូងអីនឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចិញ្ចឹមកូនខ្ញុំនឹងចឹងកាលនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយខ្ញុំហើយថាកាលនឹងលោកយាយនឹងបានធ្លាក់ស៊ីស្នូនធ្វើស្រែនឹងបានអោយគេចឹងកាលនឹងលោកយាយហើយកាលនឹងលោកយាយនឹងបានរកលុយនឹងកាលនឹងបានប៉ុន្មានដែលលោកយាយក្នុងមួយថ្ងៃចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនដែលបានធ្វើស្រែនឹងអោយគេទេខ្ញុំនឹងហើយចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរតែកោះខ្យល់នឹងអោយគេនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយជូនកាលគេនឹងបានហៅខ្ញុំចឹងទៅកាលនឹងគេបានអោយខ្ញុំនឹង១០០០០ចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយធ្វើកាលចឹងតាំអំពីសង្គមនឹងតែម្តងលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះអត់ទេតាំងពីសង្គមកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងបងខ្ញុំនឹងដែលបងខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់បាត់ចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានបែកពីនឹងមកបងប្អូនខ្ញុំនឹងបានស្លាប់អស់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននៅសល់តែបងប្អូនខ្ញុំនឹង២នាក់កាលនឹងចេញពីស្រុកនួនឯងនឹងកាលនឹងបានទៅរស់នៅស្រុកគេនឹងតែម្តង។

ក៏ហើយចឹងលោកយាយមិនបានធ្វើកាលហើយនឹងអត់មានបានស៊ីស្ទនស្រែកាលនឹងអោយគេទេលោកយាយប៉ុន្តែលោកយាយកាលនឹងទៅធ្វើកាលនឹងដូចជាបានបោកខោរអាវនឹងអោយចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះអូខ្ញុំកាលនឹងបានចាក់ស្បីនឹងអោយគេដែលកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏កាលនឹងគេបានចាក់ស្បីចឹងតែម្តងលោកយាយឬក៏គេបានហៅថាបិទស្បីលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះចាក់ស្បីកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើនៅនឹងនៅគឺឡូ៩កាលនឹង។

ក៏អាស្បីកាលនឹងគឺបានយកធ្វើអីដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះគេនឹងបានយកទៅក្រមព្រហ្មហើយគេនឹងបានយកធ្វើចឹងសំរាប់ធ្វើជាព្រែក។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានធ្វើស្បីនឹងកាលនឹងគេនឹងបានធ្វើអាស្បីនឹងសំរាប់ទុកដូចជាប្រដីលចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះនឹងហើយកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានធ្វើចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចាក់ស្បីនឹងតាំងពីពេលនឹងបានបានធ្វើកាលនឹងតៀងយូរដែលកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងបានឈប់ធ្វើកាលនឹងខ្ញុំនឹងតែខ្ញុំនឹងមិនបានចាំថាឆ្នាំណាដែលខ្ញុំនឹងបានឈប់ធ្វើនឹងកាលនឹង។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានធ្វើជាមួយនឹងកាលធ្វើស្បីនឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយចឹងលោកយាយកាលនឹងលោកយាយដែលបានប្តូរកាលងារអីដែលលោកយាយកាលនឹងបានស្បីនឹងបានរួចមកចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានធ្វើទៀតទៅកាលនឹងលោកយាយហើយលោកយាយកាលនឹងបានដើរកាលខ្យល់នឹងកាលនឹងអោយគេចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើររកស៊ីចឹងកាលនឹងចុះខ្ញុំមិនបានចេះអីផងនឹង។

ក៏ចឹងតាំងពីតូចមកដល់ពេលលោកយាយកាលនឹងដែលបានមានកាលធ្លាប់ប្តូរអីដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះអត់ទេចៅខ្ញុំនឹងបាននៅពិបាកនឹងដំដែល។

ក៏ចឹងលោកយាយបាននៅដំដែលចឹងលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំនឹងបាននៅតែក្រនឹងដំដែលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានក្រចឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដេកតែដីកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយមានតែមុងនឹងតែមួយនឹងខ្ញុំរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំនឹងពិបាកណាស់ហើយខ្ញុំនឹងហើ

យបើចៅឯងនឹងមិនបានជឿខ្ញុំទេចៅឯងនឹងបានទៅកំពុងឆ្នាំងទៅថាអ្នកណាដែលមាន
ឈ្មោះថាយាយញ័រៗចឹងគេនឹងបានប្រាប់ហើយចឹងណាហើយចៅឯងនឹងទៅមើលខ្លួនយាយ
ចុះ។

ក៏ចាំមិនអីទេលោកយាយហើយបើសំរាប់អ្នកដែលគេនឹងបានមានក៏គេនឹងមិនបានមករស់
នៅចឹងដែលលោកយាយខ្ញុំនឹងបានជឿលោកយាយហើយគេនឹងក៏រកកន្លែងណាដែលគេនឹង
បានរស់នៅរៀងល្អដែលចឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំៗ

ក៏ចឹងសំរាប់រឿងម្ហូបតើលោកយាយកាលនឹងដែលបានចូលចិត្តអីជាងដែលលោកយាយរា
ល់ថ្ងៃនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចៅអើយយាយមិនដែលនឹងបានហូរសាច់គោនឹងគេទេចៅអើយយាយហូបតែប្រហុកចី
ងយាយនឹងណាចៅ។

ក៏ចឹងយាយចូលចិត្តនឹងហូបប្រហុកនឹងទៅចឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងលោកយាយដៃ
លបានចូលចិត្តលេងរំល្បងប្រជាជនដូចជាលេងបោះឈ្នុងហើយនឹងលាក់កន្សែងចឹងកា
លនឹងដែលបានលេងទេកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបាននៅពីក្មេងកាលនឹងយាយបាមចូលចិត្តនឹងលេងឈ្នុងចឹងកា
លនឹងហើយលេងបោះអង្កុយចឹងកាលនឹងដែលយាយនឹងបានលេងចឹងណាហើយកាលនឹង
ងយាយនឹងបានអោយច្រៀងទៀតកាលនឹងហើយកាលនឹងយើងនឹងបានច្រៀងឆ្លើយឆ្លោ
យគ្នាចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយយាយកាលនឹងយាយបានចូលចិត្តតែចឹងទេកាលនឹងហើ
យមកសម័យនឹងយាយមិនបានចូលចិត្តទេហើយបើគេនឹងបានច្រៀងម្តងយាយមិនបាន
នៅស្តាប់ទេញ៉ាក់ញ័រអីនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានចូលចិត្តទេខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងមិញនឹងលោកយាយបានប្រាប់ខ្ញុំថាលោកយាយនឹងបានចេះច្រៀងដែលចឹងលោក
យាយកាលនឹង?

ខ្លះនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចេះច្រៀងដែលតើតែដល់ពេលខ្ញុំនឹងបានចាស់សំលេងខ្ញុំនឹងមិនបាន
ច្រៀងនៅពិរោះទេមកពីខ្ញុំនឹងបានចាស់ហើយ។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងដែលលោកយាយកាលនឹងបាននៅពីក្មេងកាលនឹងលោកយាយដែលបាន
ដើរច្រៀងដែលកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានច្រៀងដែលតើកាលនឹងតែខ្ញុំកាលនឹងបានច្រៀងនឹងពេលមានបុណ្យ
ទានម្តងៗទេកាលនឹងមិនបានដើររាល់ថ្ងៃចឹងទេណាខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងពេលគេនឹងបាន
លេងម្តងៗកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានច្រៀងកាលនឹងពេលគេនឹងបានបោះឈ្នុងមកចឹងកាលនឹង។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានសប្បាយដែលចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានច្រៀងនឹងស្និតតែបទពីដើមចឹងខ្ញុំកាលនឹង។

ក៏ចឹងបើកាលនឹងលោកយាយដែលបានស្រលាញ់បទចំរៀងមួយណាដែលលោកយាយ
ស្តាប់ហើយចូលចិត្តស្តាប់ហើយមានអារម្មណ៍ថានឹងបាននឹកឃើញរឿងដែលបានកន្លងហូរ
ទៅចឹងកាលនឹងដែលទេលោកយាយ?

ខ្លះអត់ទេខ្ញុំកាលនឹងមិនបានចាប់អារម្មណ៍អីផងនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានចាំហើយក៏មិនបានច្រៀងកាលនឹងអត់កើយចឹងខ្ញុំនឹងបានតែស្តាប់នឹងចឹងទៅហើយៗហើយ។

ក៏ចឹងលោកយាយមិនដែលមានបទណ្ឌដែលលោកយាយស្រឡាញ់ទេកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះអត់ទេខ្ញុំកាលនឹងបានភ្លេចអស់ហើយ។

ក៏ចឹងលោកយាយតែមានទៅហើយនឹងហើយនឹងកូនណាដែលបានចេះលេងភ្លេងដែលទេលោកយាយ?

ខ្លះអត់មានទេទៅ។

ក៏ចាំចឹងលោកយាយមិនបានមានផ្ទះទេចឹងទៅមិនបាច់សួរលោកយាយទេតើទៅសុំសួរទិចថាលោកយាយដែលបានចេះជំនឿអីខ្លះពីលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយទេដូចជាចេះដេរហើយនឹងចេះដំត្បាញហើយនឹងចេះកូសរត្នោតហើយនឹងបានចេះធ្វើកន្ទេលចឹងលោកយាយដែលបានចេះទេលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំមិនបានចេះទេខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងចង់ចេះវិតនំនឹងក៏ខ្ញុំនឹងមិនបានចេះដែលតែពីដើមម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងជាអ្នកដែលបានធ្វើនំលក់ចឹងកាលនឹងនំត្នោតចឹងកាលនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយក្នុងបញ្ហានៅក្នុងជីវិតលោកយាយកាលនឹងតើលោកយាយដែលបានមានបញ្ហាអីដែលលោកយាយកាលនឹងដែលមិនអាចនឹងបំភ្លេចបានកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំនឹងមានតែក្រនឹងទេដែលខ្ញុំនឹងមិនអាចនឹងបំភ្លេចបានចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏កាលចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានសប្បាយអីខ្លះទេលោកយាយដែលបានយដូចជាថ្ងៃបុណ្យហើយនឹងជាថ្ងៃដែលលោកយាយកាលនឹងបានការកូនដែលបានសប្បាយទេលោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះអូខ្ញុំនឹងមិនដែលនឹងបានសប្បាយទេខ្ញុំនឹងពិបាករាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំ។

ក៏ចាំចឹងលោកយាយខ្ញុំសុំសួរលោកយាយបន្តិចបានទេលោកយាយថាកាលនឹងប្អូនលោកយាយកាលនឹងថាប្អូនលោកយាយថាគាត់នឹងបានមានជំងឺដែលបានគេនឹងថាជាព្រៀមក្រលាភ្លើងចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះថាកាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងវាបានកើយកូនហើយប្អូនខ្ញុំនឹងមិនដឹងវាមិចទេកាលនឹងពេលនឹងខ្ញុំនឹងបានដឹង

ប្អូនខ្ញុំនឹងបានកើយកូនហើយកូនវានឹងជាស្រីចឹងកាលនឹងហើយដល់ពេលនឹងទៅប្អូនខ្ញុំប្រកាតចឹងកាលនឹងហើយក្រោមមកវានឹងបានជាចិទៅកាលនឹងហើយវានឹងបានបំពេកូននឹងកាលនឹងអោយក្រលូដចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានប្រាប់ខ្ញុំថាកាលនឹងគេនឹងបានត្រូវកាលនឹងអ្នកដែលមានភ្នែក៤ចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានទៅរកគេមើលកាលនឹងគេបានប្រាប់ខ្ញុំចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងបានកើតកូននឹងតែដំបូងចឹងកាលនឹង។

ក៏ហើយចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដឹងថាប្តីគាត់នឹងបានមកវិញទេកាលនឹងលោកយាយនឹង
កាលនឹងហើយលោកយាយកាលនឹងប្អូនលោកយាយប្អូនលោកយាយកាលនឹងតើគាត់នឹង
មានកូនប៉ុន្មាននាក់ដែលកាលនឹងកាលនឹង?

ខ៖ប្អូនខ្ញុំនឹងកាលនឹងវាមានកូននឹង៨នាក់ចឹងកាលនឹងដែលវានឹងបានមានប្តីហើយតែកូននឹង
បានស្លាប់នឹងបាន៣នាក់ហើយវាបានអោយទៅគេកាលនឹងអស់៣នាក់ដែលចឹងកាលនឹង
ង។

ក៖អូចឹងកាលនឹងកូនគាត់នឹងបាននៅសល់សល់កូនរាល់ថ្ងៃនឹងបានសល់កូននឹងតែ២នា
ក់ដែលបានរសើនៅជាមួយនឹងគាត់រាល់ថ្ងៃចឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំនឹងហើយកូននឹងវានឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងម្តាយវារាល់ថ្ងៃនឹងចឹងណា។

ក៖ចាំចឹងលោកយាយដែលបានចាំថាកូនរបស់លោកយាយដែលមាន៨នាក់នឹងកាលនឹង
មានប្រុសប៉ុន្មាននឹងស្រីនឹងប៉ុន្មានដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ចឹងកាលនឹងកូនប្អូនខ្ញុំនឹងវាមានប្រុស៦ហើយនឹងស្រី២នាក់ចឹងណា។

ក៖ចឹងកូនដែលលោកយាយនឹងបានអោយគេនឹងតើកូននឹងជាប្រុសនឹងប៉ុន្មានដែលលោក
យាយហើយនឹងស្រីនឹងប៉ុន្មានដែលចឹងលោកយាយកាលនឹងបានអោយគេនឹងនៅណាដែល
លោកយាយដែលជាកូនប្អូនស្រីលោកយាយនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងបានអោយគេនឹងកូន២នាក់ប្រុសហើយនឹងស្រីនឹងតែ១ទេដែលខ្ញុំបានអោយចឹងណា
កាលនឹង។

ក៖ហើយកាលនឹងលោកយាយបានអោយនឹងទៅខាងណាខ្លះដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអោយនឹងទៅខាងសៀមរាមហើយខាងចមការលើហើយខ្ញុំនឹងបាន
អោយទៅវៀតណាមចឹងកាលនឹង។

ក៖ចឹងកាលនឹងលោកយាយបានអោយកូននឹងទៅគេកាលនឹងគាត់ទាំងអស់គ្នានឹងមានអា
យុនឹងប៉ុន្មានដែលលោកយាយកាលនឹង។

ខ៖ខ្ញុំកាលនឹងបានអោយកូនខ្ញុំនឹងទៅគេកាលនឹង១នឹងអាយុ៧ឆ្នាំហើយកាលនឹងចឹងប៉ុន្មា
នទៀតនឹងកាលនឹងវានឹងបាននៅតូចទេកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានអោយចឹងកាលនឹង។

ក៖ហើយចឹងកាលនឹងលោកយាយបានអោយនឹងបានប៉ុន្មានឆ្នាំហើយមកដល់៧ឆ្នាំនឹង
លោកយាយ?

ខ៖តាមខ្ញុំនឹងបានគិតប្រហែលជា១០ជាងហើយកាលនឹងលោកកូនកាលនឹងហើយខ្ញុំគិត
ថាប្រហែលជាមានប្តីហើយនឹងមានកូនបាត់ហើយមើលទៅណាកាលនឹង។

ក៖ចឹងលោកយាយដែលបានបំណងថាតាំងពីតូចចឹងមកដល់ធំចឹងកាលនឹងលោកយាយ
ដែលបានបំណងថាចង់បានធ្វើអីចឹងលោកយាយ?

ខ៖កាលនឹងខ្ញុំនឹងចង់បានលក់ដូរអីខ្លះចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចាំចឹងលោកយាយមានអីដែលចឹងនិយាយអីទៅកាន់កូនចៅជំនាន់ក្រោយនឹងថាគាត់នឹងអោយបានធ្វើអីនៅក្នុងជីវិតរបស់គាត់នឹងហើយគាត់នឹងបានខំរៀនអីចឹងលោកយាយតើលោកយាយមានអីចង់និយាយទេលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានអោយកូនចៅខ្ញុំនឹងបានខំរៀនហើយកុំអោយដូចជាយាយហើយកុំអោយដូចជាម៉ែអីចឹងណាហើយអោយខំប្រឹងរកចឹងណាហើយយាយនិយាយបានចេះនិយាយទេ។

ក៏ចឹងសំរាប់គ្រឿងញៀងវិញតើលោកយាយអោយកូនចៅលោកយាយមិចដែលលោកយាយ?

ខ្លះចាំនឹងហើយកុំអោយកូនចៅខ្ញុំនឹងទាំងអស់នឹងកុំអោយប្រើគ្រឿងញៀងនឹងវាមិនបានល្អទេណា។

ក៏ចាំចឹងលោកយាយអស់ហើយលោកយាយ?

ខ្លះចាំខ្ញុំនឹងអស់ហើយមិនបាននិយាយទៀតទេមកពីខ្ញុំនឹងមិនបានចេះនិយាយចឹងបានហើយ។

ក៏ចាំចឹងខ្ញុំសូមអរគុណលោកយាយ?